
Protokół Nr XI/07
z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej

w dniu 29 czerwca 2007 roku

Otwarcia  XI  sesji  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  dokonał  Przewodniczący 

Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Kazimierz  Ryszewski  o  godzinie  1100 

w Karlińskim Ośrodku Kultury. Powitał zebranych radnych oraz zaproszonych 

gości (listy obecności załączono do protokołu).

Przewodniczący  Rady stwierdził,  że  w  obradach  bierze  udział  13  radnych, 

co  umożliwia  podejmowanie  prawomocnych  uchwał.  Poinformował,  że 

Wiceprzewodniczący  Rady  Pan  Tomasz  Rusiecki  nie  jest  obecny  z  powodu 

wyjazdu służbowego.

Ad. 1b 

Pan  Kazimierz  Ryszewski  stwierdził,  że  radni  otrzymali  porządek  obrad 

dzisiejszej  sesji  i  zaproponował  wprowadzenie  do  porządku  obrad  projektu 

uchwały  w  sprawie  udzielenia  poręczenia  dla  Wspólnoty  Mieszkaniowej 

Nieruchomości przy ulicy Księdza Brzóski 17 w Karlinie. Podkreślił, że projekt 

uchwały omawiany był na posiedzeniach stałych Komisji Rady.

Zmiana  do  porządku  obrad  została  przyjęta  w  wyniku  jednomyślnego 

głosowania.

Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Karlinie  Pan  Ryszewski  przedstawił 

porządek obrad wraz ze zmianą. Porządek został przyjęty przez radnych 

w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.

Porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe:

a) stwierdzenie prawomocności obrad,
b) przyjęcie porządku obrad, 



c) przyjęcie protokołu z X sesji Rady Miejskiej.
2. Wręczenie nagród Burmistrza Miasta i Gminy Karlino dla uczniów ze 

szkół z terenu Gminy Karlino.
3. Sprawozdanie  Burmistrza Miasta i  Gminy Karlino o pracy w okresie 

międzysesyjnym.
4. Interpelacje i zapytania radnych.
5. Wolne wnioski i informacje.
6. Ocena stanu ekologicznego Gminy.
7. Informacja  dotycząca  działalności  Zakładu  Składowania 

i Unieszkodliwiania Odpadów w Krzywopłotach.
8. Przygotowanie szkół do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2007/2008.
9. Sprawozdanie  przewodniczących  z  działalności  stałych  komisji  Rady 

Miejskiej w Karlinie za I półrocze 2007 roku:
- Komisji Mieszkaniowej i Gospodarki Komunalnej,
- Komisji Budżetu, Zdrowia, Kultury i Oświaty,
- Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa,
- Komisji Rewizyjnej.

10.Podjęcie uchwał w sprawie:
a) zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok, 
b) poręczenia zapłaty weksla ,,in blanco” wystawionego przez Związek 

Miast i Gmin Dorzecza Parsęty w Karlinie tytułem zabezpieczenia 
spłaty kwoty pożyczki ze środków Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie, 

c) poręczenia zapłaty weksla ,,in blanco” wystawionego przez Związek 
Miast i Gmin Dorzecza Parsęty w Karlinie tytułem zabezpieczenia 
spłaty kwoty pożyczki ze środków Narodowego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie, 

d) poręczenia  zapłaty  weksla  ,,in  blanco”  wystawionego  przez 
Regionalne Wodociągi  i  Kanalizacja Spółka z o.o.  w Białogardzie 
tytułem  zabezpieczenia  spłaty  kwoty  pożyczki  ze  środków 
Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Warszawie, 

e) poręczenia  przez  Gminę  Karlino  zapłaty  weksla  ,,in  blanco” 
wystawionego  przez  Regionalne  Wodociągi  i  Kanalizacja  Spółka 
z o.o.   w Białogardzie tytułem zabezpieczenia spłaty kwoty pożyczki 
ze  środków  Wojewódzkiego  Funduszu  Ochrony  Środowiska 
i Gospodarki Wodnej w Szczecinie, 
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f) przedłużenia  czasu  obowiązywania  dotychczasowych  taryf  za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków 
przez Regionalne Wodociągi i Kanalizacja Spółka z o.o. z siedzibą 
w Białogardzie, 

g) zmiany uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości 
dla przedsiębiorców w ramach pomocy de minimis,

h) udzielenia poręczenia dla Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości,
i) udzielenia poręczenia dla Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości,
j) udzielenia poręczenia dla Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości,
k) zmiany  uchwały  w  sprawie  utworzenia  jednostki  budżetowej 

Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Karlinie,
l) wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu) do 

spółki  Karlińskie  Towarzystwo  Budownictwa  Społecznego  Spółka 
z o.o.  w Karlinie,

ł) nabycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb 
Kozia Góra,

m) przyjęcia  ,,Programu usuwania  azbestu  i  wyrobów zawierających 
azbest z terenu Miasta i Gminy Karlino na lata 2007 – 2032”,

n) przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  studium  uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Karlino,  

o)  przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  fragmentu  obrębów  Mierzyn, 
Mierzynek, Ubysławice, Wyganowo, Daszewo i Syrkowice w gminie 
Karlino  dla  lokalizacji  farmy  elektrowni  wiatrowych  wraz 
z urządzeniami infrastruktury towarzyszącej,  

p) przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  terenu  położonego  w  obrębie 
Daszewo w gminie Karlino,  

q) zmiany  Programu  remontu  części  wspólnych  budynków 
mieszkalnych wspólnot mieszkaniowych, których współwłaścicielem 
jest  Gmina  Karlino,  położonych  w  obrębie  zabytkowego  układu 
urbanistycznego miasta Karlino,  

r) zmiany uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości,
s) udzielenia poręczenia dla Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości.

11.Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje, zapytania i wnioski.
12.Zakończenie XI sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 
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Ad. 1c

Pan  Kazimierz  Ryszewski  Przewodniczący  Rady  stwierdził,  że  protokół 

z X sesji Rady Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze Rady 

i zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są do jego treści uwagi lub wnioski do 

wniesienia?  Ponieważ  nie  zostały  zgłoszone  Przewodniczący  zaproponował 

przyjęcie go w wyniku jawnego głosowania.

Protokół Nr X/07 z X sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 25 maja 2007 

roku został przyjęty w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.

Ad. 2

Pan  Waldemar  Miśko   Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  gratulując 

osiągniętych wyników w nauce najlepszym uczniom ze szkół z terenu Miasta 

i  Gminy Karlino i  życząc im dalszych sukcesów wręczył  przyznane nagrody 

Burmistrza Miasta i Gminy Karlino dla następujących uczniów ze szkół:  

1) Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Karlinie
1. Kołacka Magda
2. Anielska Agata
3.  Stępień Krystian

2) Gimnazjum w Karlinie
1. Kamińska Katarzyna
2. Różański Kamil
3. Anielski Sławomir

3) Szkoła Podstawowa w Daszewie
1. Pyryt Katarzyna

4) Szkoła Podstawowa w Karwinie
1. Świeczka Jacek
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5) Szkoła Podstawowa w Karlinie
1. Bernatowicz Aleksandra
2. Sochacki Filip
3. Hałas Michał

Ad. 3

Pan  Waldemar  Miśko  Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  przedstawił 

sprawozdanie o pracy Urzędu w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 25 maja do 

dnia 28 czerwca 2007 roku  (informacja załączona do protokołu). Przedstawił 

nowozatrudnionych  pracowników  Urzędu  Pana  Marka  Lewandowskiego  – 

Zastępcę Burmistrza oraz Macieja Myczka – Kierownika Referatu Rolnictwa 

i Gospodarki Nieruchomościami. Dodał, że Gmina wzięła udział w Konkursie 

na najlepszy projekt Partnerstwa Publiczno Prywatnego. Polega to na wspólnej 

realizacji projektów inwestycyjnych Gminy i partnera prywatnego. Do konkursu 

zgłoszono projekt ,,Rewitalizacja starej zabudowy zamkowej w Karlinie” za co 

Gmina  otrzymała  wyróżnienia,  a   obecnie  rozpoczną  się  poszukiwania 

prywatnego  partnera  do  realizacji.  Odbyła  się  sesja  Rady  Powiatu 

Białogardzkiego,  jednak  apel  w  sprawie  wysypiska  skierowany  na  ręce 

Przewodniczącego Rady Pana Maciążka pozostał bez odpowiedzi. 26 czerwca 

2007  roku  Naczelny  Sąd  Administracyjny  w  Warszawie  uchylił  wyrok 

Wojewódzkiego  Sądu  Administracyjnego  w  Szczecinie dotyczący  skargi  na 

uchwałę Rady Miejskiej w Karlinie  nr XLI/296/05 z dnia 19 sierpnia 2005 r 

w  sprawie  uchwalenia  Programu  Ochrony  Środowiska  i  Planu  Gospodarki 

Odpadami dla Miasta i Gminy Karlino. i skierował do ponownego rozpatrzenia.

Ponadto poinformował obecnych, że zespół złożony z dyrektorów szkół z terenu 

Gminy Karlino,  Dyrektora  Zakładu Oświaty oraz Sekretarza Miasta i  Gminy 

Karlino  przygotował  wniosek  na  organizację  zajęć  pozalekcyjnych.  Wartość 

projektu 100.000zł, w tym 30.000zł to wkład własny Gminy. 
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Ad. 4

Pan Marek Depta  Radny  Rady Miejskiej  w Karlinie  powiedział,  że  trzy 

miesiące  wcześniej  naprawiano  nawierzchnię  ulic  na  skrzyżowaniu  Wojska 

Polskiego  i  Kościuszki  i  już  na  powrót  zostały  wybite  dziury,  zwrócił  się 

z pytaniem, czy na takie prace są gwarancje?

Pan Kazimierz  Ryszewski  Przewodniczący  Rady  poprosił  o  informację  na 

temat rewitalizacji centrum miasta, w jakim terminie planowane jest zamknięcie 

Placu Jana Pawła II, przystąpienie do projektu obwodnicy, kiedy rozpocznie się 

realizacja poszczególnych etapów?

Ad. 5

Pan Ryszard Wapniarski Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2  złożył na 

ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej zapytanie do Burmistrza Miasta i Gminy 

Karlino (treść zapytania stanowi załącznik do protokołu).

Ad. 6

Pani  Agnieszka  Macioszek  Podinspektor  ds.  Ochrony  Środowiska 

w Referacie Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska w Urzędzie 

Miasta i Gminy w Karlinie zapoznała obecnych z informacją dotyczącą oceny 

stanu ekologicznego Gminy Karlino (informacja załączona do protokołu). 

Ad. 7

Pan  Władysław  Łobaczewski  Prezes  Zarządu  Zakładu  Składowania 

i  Unieszkodliwiania Odpadów w Krzywopłotach  przedstawił  sprawozdanie 

Zarządu z Spółki za okres od 01.01.2006 – 31.12.2006 (informacja załączona do 

6



protokołu).  Dodatkowo do materiałów załączono Protokół  nr  2/2007 z  obrad 

Walnego  Zgromadzenia  Wspólników,  sprawozdanie  z  działalności  Rady 

Nadzorczej  oraz  alternatywne  rozwiązania  działalności  Zakładu  Składowania 

i Unieszkodliwiania Odpadów Spółka z o.o. w Krzywopłotach. Podkreślił,  że 

zrezygnował z propozycji rozbudowy wysypiska w Krzywopłotach, na ten cel 

znalazł się teren w Gminie Białogard, jednak korzystnie byłoby wybudować na 

terenie obecnego wysypiska zadaszoną sortownię i śmieci do Gminy Białogard 

przewozić już posortowane. Zwrócił też uwagę na fakt, że przedstawiciel Gminy 

Karlino w Radzie Nadzorczej, jest tylko jeden, a powinno być dwóch, ale nawet 

ten, który jest nie pojawia się na posiedzeniach.     

Ad. 8

Pani  Elwira  Sałamacha  p.o.  Dyrektora  Zakładu  Oświaty  w  Karlinie 

przedstawiła  informację na temat przygotowania szkół i placówek oświatowych 

do nowego roku szkolnego 2007/2008.

Ad. 9

Pan Tomasz Pączek Przewodniczący Komisji Mieszkaniowej  i Gospodarki 

Komunalnej poinformował obecnych, że odbyły się cztery posiedzenia Komisji 

na  których  poruszane  były  sprawy  mieszkaniowe,  dotyczące  działalności 

Karlińskiego  Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego,  gośćmi  byli  Ryszard 

Augustyniak Prezes Karlińskiego TBS, Jerzy Orzechowski Komendant Straży 

Miejskiej w Karlinie - ocena stanu czystości na terenie miasta i gminy Karlino, 

Prezes  Zakładu  Składowania  i  Unieszkodliwiania  Władysław  Łobaczewski, 

Komisja  przeprowadziła  wizytację  szkół  podstawowych  na  terenie  gminy, 

remontowanego  budynku  przy  ulicy  Szymanowskiego  17  i  cmentarza 
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w Karlinie,  a  także zapoznano się z  sytuacją  mieszkaniową Pani  Małgorzaty 

Naleśnik. 

Pani Bogumiła Hałasa Przewodnicząca Komisji Budżetu, Zdrowia, Kultury 

i  Oświaty  przedstawiła  sprawozdanie  z  działalności  Komisji  (załączono  do 

protokołu).

Pan  Albin  Kryger  Przewodniczący  Komisji  Rolnictwa,  Ochrony 

Środowiska i Bezpieczeństwa  poinformował zebranych, że Komisja spotkała 

się  na  sześciu  posiedzeniach,  na  czterech  omawiano materiały  na  najbliższe 

sesje, ustalono plan pracy Komisji, warunki konkursów ,,Najładniejsza Zagroda 

Wiejska”  i  ,,Najładniejsza  Wieś  Gminy  Karlino”,  członkowie  Komisji  byli 

z  wizytą  na  wysypisku  śmieci  w  Krzywopłotach,  a  co  dwa  tygodnie 

Przewodniczący Komisji odbywa spotkanie z Komendantem Straży Miejskiej na 

temat  bezpieczeństwa  i  porządku  w  Gminie.  Poinformował  wszystkich,  że 

w dniu 3 lipca br. planowany jest wyjazd komisji czterech Rad; Powiatu, Gminy 

Białogard, Miasta Białogard i Miasta i Gminy Karlino na teren trzech wysypisk 

w Wardyniu, Leszczynie i Krzywopłotach.      

Pan Stanisław Spaleniak Przewodniczący  Komisji  Rewizyjnej  przedstawił 

sprawozdanie z działalności Komisji (załączono do protokołu). 

Ad. 10a

Pani  Renata  Strzelecka  Zastępca  Skarbnika  Miasta  i  Gminy  Karlino 

omówiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 

2007 rok. Po dokonanych zmianach budżet zamyka się dochodami w wysokości 

32.471.213,26zł,  wydatkami  w  wysokości  33.758.938,26zł  oraz  deficytem 

w wysokości  1.287.725,00zł.
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Pani Bogumiła Hałasa  przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian 

budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok. 

Za  podjęciem  uchwały  głosowało  12  radnych,  1  radny  był  przeciwny, 

nie  było  wstrzymujących  się  od  głosu.   W wyniku  jawnego  głosowania 

uchwała Nr XI/93/07 została podjęta większością głosów.

Ad. 10b

Pan Waldemar Miśko Burmistrz  Miasta  i  Gminy  Karlino  omówił  cztery 

kolejne projektu uchwał ujęte w porządku obrad w sprawie weksli in blanco, 

dwóch  dla  Związku  Miast  i  Gmin  Dorzecza  Parsęty  oraz  dwóch  dla 

Regionalnych Wodociągów i Kanalizacja Spółka z o.o. w Białogardzie. 

Pani  Bogumiła  Hałasa  przedstawiła  treść  projektu  uchwały w  sprawie 

poręczenia  zapłaty  weksla  ,,in  blanco”  wystawionego  przez  Związek  Miast 

i  Gmin  Dorzecza  Parsęty  w  Karlinie  tytułem  zabezpieczenia  spłaty  kwoty 

pożyczki ze środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 

Wodnej w Warszawie.. 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nie było głosów przeciwnych, 

1 radny wstrzymał się od głosu.  W wyniku jawnego głosowania uchwała 

Nr XI/94/07 została podjęta większością głosów.

Ad. 10c

Radna  Rady  Miejskiej  Pani  Bogumiła  Hałasa  przedstawiła  treść  projektu 

uchwały  w sprawie poręczenia zapłaty weksla ,,in blanco” wystawionego przez 

Związek  Miast  i  Gmin  Dorzecza  Parsęty  w Karlinie  tytułem zabezpieczenia 
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spłaty kwoty pożyczki ze środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w Warszawie.

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  uchwała  Nr  XI/95/07 

została podjęta.

Ad. 10d

Pani  Bogumiła  Hałasa  przedstawiła  zebranym  treść  projektu  uchwały 

w  sprawie  poręczenia  zapłaty  weksla  ,,in  blanco”  wystawionego  przez 

Regionalne  Wodociągi  i  Kanalizacja  Spółka  z  o.o.  w  Białogardzie   tytułem 

zabezpieczenia  spłaty  kwoty  pożyczki  ze  środków  Narodowego  Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie.

Uchwała Nr XI/96/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego 

głosowania radnych. 

Ad. 10e

Pani  Bogumiła  Hałasa  przedstawiła  projekt  uchwały  w  sprawie  poręczenia 

przez  Gminę  Karlino  zapłaty  weksla  ,,in  blanco”  wystawionego  przez 

Regionalne Wodociągi  i  Kanalizacja  Spółka z  o.o.    w Białogardzie  tytułem 

zabezpieczenia  spłaty  kwoty  pożyczki  ze  środków Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie.

W wyniku jednomyślnego głosowania uchwała Nr XI/97/07 została podjęta.
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Ad. 10f

Pan Marek Lewandowski  Zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Karlino 

omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  przedłużenia  czasu  obowiązywania 

dotychczasowych  taryf  za  zbiorowe  zaopatrzenie  w  wodę  i  zbiorowe 

odprowadzanie  ścieków  przez  Regionalne  Wodociągi  i  Kanalizacja  Spółka 

z o.o. z siedzibą w Białogardzie. Dodał, że stawki nie ulegają zmianie.

Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały. 

Radni  w  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  podjęli  uchwałę 

Nr XI/98/07.

Ad. 10g

Pani  Renata  Strzelecka  Zastępca  Skarbnika  Miasta  i  Gminy  Karlino 

omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnień w podatku 

od nieruchomości dla przedsiębiorców w ramach pomocy de minimis.  

Radna  Rady  Miejskiej  Pani  Bogumiła  Hałasa  przedstawiła  treść  projektu 

uchwały. 

W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  uchwała  Nr  XI/99/07 

została podjęta.

Ad. 10h

Radna  Rady  Miejskiej  Pani  Bogumiła  Hałasa  przedstawiła  treść  projektu 

uchwały  w  sprawie  udzielenia  poręczenia  dla  Wspólnoty  Mieszkaniowej 

Nieruchomości przy ulicy Koszalińskiej 102.
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Uchwała  Nr  XI/100/07  została  podjęta  w  wyniku  jednomyślnego 

głosowania. 

Ad. 10i

Pani Bogumiła Hałasa  przedstawiła obecnym  treść projektu uchwały w sprawie 

udzielenia  poręczenia  dla  Wspólnoty  Mieszkaniowej  Nieruchomości  przy  ulicy 

Bogusława X 1.

W wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  Uchwała  Nr  XI/101/07 

została podjęta. 

Ad. 10j

Pani  Bogumiła  Hałasa  Radna  Rady  Miejskiej  przedstawiła  treść  projektu 

uchwały w  sprawie  udzielenia  poręczenia  dla  Wspólnoty  Mieszkaniowej 

Nieruchomości przy ulicy Szymanowskiego 9b.

Uchwała Nr XI/102/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego 

głosowania. 

Ad. 10k

Pani  Danuta  Piwowarczyk  Sekretarz  Miasta  i  Gminy  Karlino  omówiła 

projekt  uchwały  w sprawie zmiany uchwały  w sprawie utworzenia  jednostki 

budżetowej Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Karlinie.

Pani  Bogumiła  Hałasa  Radna  Rady  Miejskiej  przedstawiła  treść  projektu 

uchwały.
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W  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  radnych  Uchwała 

Nr XI/103/07 została podjęta 

Ad. 10l

Pan  Maciej  Myczka  Kierownik  Referatu  Rolnictwa  i  Gospodarki 

Nieruchomości  w  Urzędzie  Miasta  i  Gminy  w  Karlinie  omówił  projekt 

uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wniesienie  wkładu  niepieniężnego 

(aportu) do spółki Karlińskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego Spółka z 

o.o.  w Karlinie.

Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła zebranym treść projektu uchwały.

W  wyniku  jednomyślnego  głosowania  Uchwała  Nr  XI/104/07  została 

podjęta 

Ad. 10ł

Pan Maciej Myczka  omówił projekt uchwały w sprawie nabycia od Agencji 

Nieruchomości  Rolnych  Terenowy  Oddział  w  Szczecinie  Filia  w  Koszalinie 

nieruchomości  położonej  na  terenie  gminy  Karlino  –  obręb  Kozia  Góra, 

oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 10/33 o powierzchni 2,2600ha. 

Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła zebranym treść projektu uchwały.

Uchwała Nr XI/105/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego 

głosowania. 
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Ad. 10m

Pan Marek Lewandowski  Zastępca  Burmistrza  Miasta  i  Gminy  Karlino 

omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  ,,Programu  usuwania  azbestu 

i wyrobów zawierających azbest z terenu Miasta i Gminy Karlino na lata 2007 – 

2032”.

Radna Rady Miejskiej Pani Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały.

Uchwała Nr XI/106/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego 

głosowania. 

Ad. 10n

Pan  Paweł  Filipowicz  Podinspektor  ds.  Gospodarki  Przestrzennej 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie  omówił projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia  do  sporządzenia  zmiany  studium  uwarunkowań  i  kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Karlino.

Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła obecnym treść projektu uchwały.

Uchwała Nr XI/107/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego 

głosowania. 

Ad. 10o

Pan  Paweł  Filipowicz  Podinspektor  ds.  Gospodarki  Przestrzennej 

w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie  omówił projekt uchwały w sprawie 

przystąpienia  do  sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania 

przestrzennego  fragmentu  obrębów  Mierzyn,  Mierzynek,  Ubysławice, 
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Wyganowo,  Daszewo  i  Syrkowice  w  gminie  Karlino  dla  lokalizacji  farmy 

elektrowni wiatrowych wraz  z urządzeniami infrastruktury towarzyszącej. 

Radna Rady Miejskiej Pani Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały.

Uchwała Nr XI/108/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego 

głosowania. 

Ad. 10p

Pan Paweł  Filipowicz  omówił  projekt  uchwały  w sprawie  przystąpienia  do 

sporządzenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego  terenu 

położonego w obrębie Daszewo w gminie Karlino.  

Pani Hałasa przedstawiła obecnym treść projektu uchwały.

Uchwała Nr XI/109/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego 

głosowania. 

Ad. 10q

Podinspektor ds. Gospodarki Przestrzennej Pan Paweł Filipowicz  omówił 

projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  Programu  remontu  części  wspólnych 

budynków mieszkalnych wspólnot mieszkaniowych, których współwłaścicielem 

jest  Gmina  Karlino,  położonych  w  obrębie  zabytkowego  układu 

urbanistycznego miasta Karlino.  

Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła treść omówionego projektu uchwały.

W wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  Uchwała  Nr  XI/110/07 

została podjęta. 
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Ad. 10r

Pan Paweł Filipowicz omówił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

zwolnienia z podatku od nieruchomości.

Radna  Rady  Miejskiej  Pani  Hałasa  przedstawiła  treść  omówionego  projektu 

uchwały.

Radni  w  wyniku  jawnego  i  jednomyślnego  głosowania  podjęli  Uchwałę 

Nr XI/111/07. 

Ad. 10s

Pan Ryszard Augustyniak Prezes Karlińskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  udzielenia  poręczenia 

dla Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości przy ulicy Księdza Brzóski nr 17 

w Karlinie.

Pani Hałasa przedstawiła zebranym treść omówionego projektu uchwały.

Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nie było głosów przeciwnych, 

1 radny wstrzymał się od głosu.  W wyniku jawnego głosowania uchwała 

Nr XI/112/07 została podjęta większością głosów.

Ad. 11

Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i  Gminy Karlino  powiedział,  że 

skrzyżowanie o którym mówił Pan Depta należy do Zarządu Dróg Powiatowych 

i  w  sprawie  dziur  w  nawierzchni  ulic  zostanie  wystosowane  pismo.  Co  do 

zapytania złożonego przez Pana Wapniarskiego na piśmie odniesie się do tego 
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Prezes  Karlińskiego  Towarzystwa  Budownictwa  Społecznego.  Sprawa 

Rewitalizacji  miasta Karlino wykonanie dokumentacji na dwa etapy mogłoby 

się rozpocząć koniec 2008 początek 2009 roku, a ich realizacja zajmie od 1- 2 

lat,  czyli  decyzje  co  do  kolejnych  etapów  zapadałyby  pod  koniec  obecnej 

kadencji  Rady  lub  już  na  początku  następnej.  Realizacja  wszystkich  etapów 

rewitalizacji zajęłaby około 10 lat, natomiast dwa pierwsze etapy do roku 2011.

Ad. 12

Po wyczerpaniu się porządku obrad  sesji Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Karlinie  Pan Kazimierz  Ryszewski  podziękował  za  przybycie  i  udział 

radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1330 dokonał zamknięcia 

XI sesji Rady Miejskiej w Karlinie.

Protokołowała:

Ilona Pyrtek-Safaryn
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	Protokół Nr XI/07
	z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej
	w dniu 29 czerwca 2007 roku
	Otwarcia XI sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Kazimierz Ryszewski o godzinie 1100                      w Karlińskim Ośrodku Kultury. Powitał zebranych radnych oraz zaproszonych gości (listy obecności załączono do protokołu).
	Przewodniczący Rady stwierdził, że w obradach bierze udział 13 radnych,        co umożliwia podejmowanie prawomocnych uchwał. Poinformował, że Wiceprzewodniczący Rady Pan Tomasz Rusiecki nie jest obecny z powodu wyjazdu służbowego.
	Ad. 1b 
	Pan Kazimierz Ryszewski stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad dzisiejszej sesji i zaproponował wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie udzielenia poręczenia dla Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości przy ulicy Księdza Brzóski 17 w Karlinie. Podkreślił, że projekt uchwały omawiany był na posiedzeniach stałych Komisji Rady.
	Zmiana do porządku obrad została przyjęta w wyniku jednomyślnego głosowania.
	Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Ryszewski przedstawił porządek obrad wraz ze zmianą. Porządek został przyjęty przez radnych       w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.
	Porządek obrad:
	1.Sprawy regulaminowe:
	a)stwierdzenie prawomocności obrad,
	b)przyjęcie porządku obrad, 
	c)przyjęcie protokołu z X sesji Rady Miejskiej.
	2.Wręczenie nagród Burmistrza Miasta i Gminy Karlino dla uczniów ze szkół z terenu Gminy Karlino.
	3.Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Karlino o pracy w okresie międzysesyjnym.
	4.Interpelacje i zapytania radnych.
	5.Wolne wnioski i informacje.
	6.Ocena stanu ekologicznego Gminy.
	7.Informacja dotycząca działalności Zakładu Składowania                             i Unieszkodliwiania Odpadów w Krzywopłotach.
	8.Przygotowanie szkół do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2007/2008.
	9.Sprawozdanie przewodniczących z działalności stałych komisji Rady Miejskiej w Karlinie za I półrocze 2007 roku:
	Komisji Mieszkaniowej i Gospodarki Komunalnej,
	Komisji Budżetu, Zdrowia, Kultury i Oświaty,
	Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa,
	Komisji Rewizyjnej.
	10.Podjęcie uchwał w sprawie:
	a)zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok, 
	b)poręczenia zapłaty weksla ,,in blanco” wystawionego przez Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty w Karlinie tytułem zabezpieczenia spłaty kwoty pożyczki ze środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie, 
	c)poręczenia zapłaty weksla ,,in blanco” wystawionego przez Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty w Karlinie tytułem zabezpieczenia spłaty kwoty pożyczki ze środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie, 
	d)poręczenia zapłaty weksla ,,in blanco” wystawionego przez Regionalne Wodociągi i Kanalizacja Spółka z o.o. w Białogardzie  tytułem zabezpieczenia spłaty kwoty pożyczki ze środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie, 
	e)poręczenia przez Gminę Karlino zapłaty weksla ,,in blanco” wystawionego przez Regionalne Wodociągi i Kanalizacja Spółka        z o.o.   w Białogardzie tytułem zabezpieczenia spłaty kwoty pożyczki ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska                   i Gospodarki Wodnej w Szczecinie, 
	f)przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków przez Regionalne Wodociągi i Kanalizacja Spółka z o.o. z siedzibą                           w Białogardzie, 
	g)zmiany uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców w ramach pomocy de minimis,
	h)udzielenia poręczenia dla Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości,
	i)udzielenia poręczenia dla Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości,
	j)udzielenia poręczenia dla Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości,
	k)zmiany uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Karlinie,
	l)wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu) do spółki Karlińskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego Spółka            z o.o.  w Karlinie,
	ł) nabycia nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb Kozia Góra,
	m)przyjęcia ,,Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest z terenu Miasta i Gminy Karlino na lata 2007 – 2032”,
	n)przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań                      i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Karlino,  
	o) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu obrębów Mierzyn, Mierzynek, Ubysławice, Wyganowo, Daszewo i Syrkowice w gminie Karlino dla lokalizacji farmy elektrowni wiatrowych wraz                  z urządzeniami infrastruktury towarzyszącej,  
	p)przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie Daszewo w gminie Karlino,  
	q)zmiany Programu remontu części wspólnych budynków mieszkalnych wspólnot mieszkaniowych, których współwłaścicielem jest Gmina Karlino, położonych w obrębie zabytkowego układu urbanistycznego miasta Karlino,  
	r)zmiany uchwały w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości,
	s)udzielenia poręczenia dla Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości.
	11.Odpowiedzi Burmistrza na interpelacje, zapytania i wnioski.
	12.Zakończenie XI sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 
	Ad. 1c
	Pan Kazimierz Ryszewski Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół           z X sesji Rady Miejskiej w Karlinie był wyłożony do wglądu w Biurze Rady        i zwrócił się do radnych z pytaniem, czy są do jego treści uwagi lub wnioski do wniesienia? Ponieważ nie zostały zgłoszone Przewodniczący zaproponował przyjęcie go w wyniku jawnego głosowania.
	Protokół Nr X/07 z X sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 25 maja 2007 roku został przyjęty w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania.
	Ad. 2
	Pan Waldemar Miśko  Burmistrz Miasta i Gminy Karlino gratulując osiągniętych wyników w nauce najlepszym uczniom ze szkół z terenu Miasta           i Gminy Karlino i życząc im dalszych sukcesów wręczył przyznane nagrody Burmistrza Miasta i Gminy Karlino dla następujących uczniów ze szkół:  
	Ad. 3
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino przedstawił sprawozdanie o pracy Urzędu w okresie międzysesyjnym tj. od dnia 25 maja do dnia 28 czerwca 2007 roku  (informacja załączona do protokołu). Przedstawił nowozatrudnionych pracowników Urzędu Pana Marka Lewandowskiego – Zastępcę Burmistrza oraz Macieja Myczka – Kierownika Referatu Rolnictwa        i Gospodarki Nieruchomościami. Dodał, że Gmina wzięła udział w Konkursie na najlepszy projekt Partnerstwa Publiczno Prywatnego. Polega to na wspólnej realizacji projektów inwestycyjnych Gminy i partnera prywatnego. Do konkursu zgłoszono projekt ,,Rewitalizacja starej zabudowy zamkowej w Karlinie” za co Gmina otrzymała wyróżnienia, a  obecnie rozpoczną się poszukiwania prywatnego partnera do realizacji. Odbyła się sesja Rady Powiatu Białogardzkiego, jednak apel w sprawie wysypiska skierowany na ręce Przewodniczącego Rady Pana Maciążka pozostał bez odpowiedzi. 26 czerwca 2007 roku Naczelny Sąd Administracyjny w Warszawie uchylił wyrok Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Szczecinie dotyczący skargi na uchwałę Rady Miejskiej w Karlinie  nr XLI/296/05 z dnia 19 sierpnia 2005 r       w sprawie uchwalenia Programu Ochrony Środowiska i Planu Gospodarki Odpadami dla Miasta i Gminy Karlino. i skierował do ponownego rozpatrzenia.
	Ponadto poinformował obecnych, że zespół złożony z dyrektorów szkół z terenu Gminy Karlino, Dyrektora Zakładu Oświaty oraz Sekretarza Miasta i Gminy Karlino przygotował wniosek na organizację zajęć pozalekcyjnych. Wartość projektu 100.000zł, w tym 30.000zł to wkład własny Gminy. 
	Ad. 4
	Pan Marek Depta Radny Rady Miejskiej w Karlinie powiedział, że trzy miesiące wcześniej naprawiano nawierzchnię ulic na skrzyżowaniu Wojska Polskiego i Kościuszki i już na powrót zostały wybite dziury, zwrócił się               z pytaniem, czy na takie prace są gwarancje?
	Pan Kazimierz Ryszewski Przewodniczący Rady poprosił o informację na temat rewitalizacji centrum miasta, w jakim terminie planowane jest zamknięcie Placu Jana Pawła II, przystąpienie do projektu obwodnicy, kiedy rozpocznie się realizacja poszczególnych etapów?
	Ad. 5
	Pan Ryszard Wapniarski Przewodniczący Zarządu Osiedla Nr 2 złożył na ręce Przewodniczącego Rady Miejskiej zapytanie do Burmistrza Miasta i Gminy Karlino (treść zapytania stanowi załącznik do protokołu).
	Ad. 6
	Pani Agnieszka Macioszek Podinspektor ds. Ochrony Środowiska                  w Referacie Gospodarki Przestrzennej i Ochrony Środowiska w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie zapoznała obecnych z informacją dotyczącą oceny stanu ekologicznego Gminy Karlino (informacja załączona do protokołu). 
	Ad. 7
	Pan Władysław Łobaczewski Prezes Zarządu Zakładu Składowania                i Unieszkodliwiania Odpadów w Krzywopłotach przedstawił sprawozdanie Zarządu z Spółki za okres od 01.01.2006 – 31.12.2006 (informacja załączona do protokołu). Dodatkowo do materiałów załączono Protokół nr 2/2007 z obrad Walnego Zgromadzenia Wspólników, sprawozdanie z działalności Rady Nadzorczej oraz alternatywne rozwiązania działalności Zakładu Składowania             i Unieszkodliwiania Odpadów Spółka z o.o. w Krzywopłotach. Podkreślił, że zrezygnował z propozycji rozbudowy wysypiska w Krzywopłotach, na ten cel znalazł się teren w Gminie Białogard, jednak korzystnie byłoby wybudować na terenie obecnego wysypiska zadaszoną sortownię i śmieci do Gminy Białogard przewozić już posortowane. Zwrócił też uwagę na fakt, że przedstawiciel Gminy Karlino w Radzie Nadzorczej, jest tylko jeden, a powinno być dwóch, ale nawet ten, który jest nie pojawia się na posiedzeniach.     
	Ad. 8
	Pani Elwira Sałamacha p.o. Dyrektora Zakładu Oświaty w Karlinie przedstawiła  informację na temat przygotowania szkół i placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2007/2008.
	Ad. 9
	Pan Tomasz Pączek Przewodniczący Komisji Mieszkaniowej  i Gospodarki Komunalnej poinformował obecnych, że odbyły się cztery posiedzenia Komisji na których poruszane były sprawy mieszkaniowe, dotyczące działalności Karlińskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego, gośćmi byli Ryszard Augustyniak Prezes Karlińskiego TBS, Jerzy Orzechowski Komendant Straży Miejskiej w Karlinie - ocena stanu czystości na terenie miasta i gminy Karlino, Prezes Zakładu Składowania i Unieszkodliwiania Władysław Łobaczewski, Komisja przeprowadziła wizytację szkół podstawowych na terenie gminy, remontowanego budynku przy ulicy Szymanowskiego 17 i cmentarza                   w Karlinie, a także zapoznano się z sytuacją mieszkaniową Pani Małgorzaty Naleśnik. 
	Pani Bogumiła Hałasa Przewodnicząca Komisji Budżetu, Zdrowia, Kultury i Oświaty przedstawiła sprawozdanie z działalności Komisji (załączono do protokołu).
	Pan Albin Kryger Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Bezpieczeństwa poinformował zebranych, że Komisja spotkała się na sześciu posiedzeniach, na czterech omawiano materiały na najbliższe sesje, ustalono plan pracy Komisji, warunki konkursów ,,Najładniejsza Zagroda Wiejska” i ,,Najładniejsza Wieś Gminy Karlino”, członkowie Komisji byli             z wizytą na wysypisku śmieci w Krzywopłotach, a co dwa tygodnie Przewodniczący Komisji odbywa spotkanie z Komendantem Straży Miejskiej na temat bezpieczeństwa i porządku w Gminie. Poinformował wszystkich, że           w dniu 3 lipca br. planowany jest wyjazd komisji czterech Rad; Powiatu, Gminy Białogard, Miasta Białogard i Miasta i Gminy Karlino na teren trzech wysypisk w Wardyniu, Leszczynie i Krzywopłotach.      
	Pan Stanisław Spaleniak Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji (załączono do protokołu). 
	Ad. 10a
	Pani Renata Strzelecka Zastępca Skarbnika Miasta i Gminy Karlino omówiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok. Po dokonanych zmianach budżet zamyka się dochodami w wysokości 32.471.213,26zł, wydatkami w wysokości 33.758.938,26zł oraz deficytem           w wysokości  1.287.725,00zł.
	Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy Karlino na 2007 rok. 
	Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 1 radny był przeciwny,                 nie było wstrzymujących się od głosu.  W wyniku jawnego głosowania uchwała Nr XI/93/07 została podjęta większością głosów.
	Ad. 10b
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino omówił cztery kolejne projektu uchwał ujęte w porządku obrad w sprawie weksli in blanco, dwóch dla Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty oraz dwóch dla Regionalnych Wodociągów i Kanalizacja Spółka z o.o. w Białogardzie. 
	Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie poręczenia zapłaty weksla ,,in blanco” wystawionego przez Związek Miast            i Gmin Dorzecza Parsęty w Karlinie tytułem zabezpieczenia spłaty kwoty pożyczki ze środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie.. 
	Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nie było głosów przeciwnych,                 1 radny wstrzymał się od głosu.  W wyniku jawnego głosowania uchwała    Nr XI/94/07 została podjęta większością głosów.
	Ad. 10c
	Radna Rady Miejskiej Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały  w sprawie poręczenia zapłaty weksla ,,in blanco” wystawionego przez Związek Miast i Gmin Dorzecza Parsęty w Karlinie tytułem zabezpieczenia spłaty kwoty pożyczki ze środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie.
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr XI/95/07 została podjęta.
	Ad. 10d
	Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła zebranym treść projektu uchwały                 w sprawie poręczenia zapłaty weksla ,,in blanco” wystawionego przez Regionalne Wodociągi i Kanalizacja Spółka z o.o. w Białogardzie  tytułem zabezpieczenia spłaty kwoty pożyczki ze środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie.
	Uchwała Nr XI/96/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania radnych. 
	Ad. 10e
	Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła projekt uchwały w sprawie poręczenia przez Gminę Karlino zapłaty weksla ,,in blanco” wystawionego przez Regionalne Wodociągi i Kanalizacja Spółka z o.o.   w Białogardzie tytułem zabezpieczenia spłaty kwoty pożyczki ze środków Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie.
	W wyniku jednomyślnego głosowania uchwała Nr XI/97/07 została podjęta.
	Ad. 10f
	Pan Marek Lewandowski Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Karlino omówił projekt uchwały w sprawie przedłużenia czasu obowiązywania dotychczasowych taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków przez Regionalne Wodociągi i Kanalizacja Spółka           z o.o. z siedzibą w Białogardzie. Dodał, że stawki nie ulegają zmianie.
	Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały. 
	Radni w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania podjęli uchwałę         Nr XI/98/07.
	Ad. 10g
	Pani Renata Strzelecka Zastępca Skarbnika Miasta i Gminy Karlino omówiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości dla przedsiębiorców w ramach pomocy de minimis.  
	Radna Rady Miejskiej Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały. 
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania uchwała Nr XI/99/07 została podjęta.
	Ad. 10h
	Radna Rady Miejskiej Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie udzielenia poręczenia dla Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości przy ulicy Koszalińskiej 102.
	Uchwała Nr XI/100/07 została podjęta w wyniku jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 10i
	Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła obecnym  treść projektu uchwały w sprawie udzielenia poręczenia dla Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości przy ulicy Bogusława X 1.
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XI/101/07 została podjęta. 
	Ad. 10j
	Pani Bogumiła Hałasa Radna Rady Miejskiej przedstawiła treść projektu uchwały w sprawie udzielenia poręczenia dla Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości przy ulicy Szymanowskiego 9b.
	Uchwała Nr XI/102/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 10k
	Pani Danuta Piwowarczyk Sekretarz Miasta i Gminy Karlino omówiła projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Karlinie.
	Pani Bogumiła Hałasa Radna Rady Miejskiej przedstawiła treść projektu uchwały.
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania radnych Uchwała                Nr XI/103/07 została podjęta 
	Ad. 10l
	Pan Maciej Myczka Kierownik Referatu Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomości w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wniesienie wkładu niepieniężnego (aportu) do spółki Karlińskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego Spółka z o.o.  w Karlinie.
	Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła zebranym treść projektu uchwały.
	W wyniku jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XI/104/07 została podjęta 
	Ad. 10ł
	Pan Maciej Myczka omówił projekt uchwały w sprawie nabycia od Agencji Nieruchomości Rolnych Terenowy Oddział w Szczecinie Filia w Koszalinie nieruchomości położonej na terenie gminy Karlino – obręb Kozia Góra, oznaczonej w ewidencji gruntów jako działka nr 10/33 o powierzchni 2,2600ha. 
	Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła zebranym treść projektu uchwały.
	Uchwała Nr XI/105/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 10m
	Pan Marek Lewandowski Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Karlino omówił projekt uchwały w sprawie przyjęcia ,,Programu usuwania azbestu             i wyrobów zawierających azbest z terenu Miasta i Gminy Karlino na lata 2007 – 2032”.
	Radna Rady Miejskiej Pani Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały.
	Uchwała Nr XI/106/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 10n
	Pan Paweł Filipowicz Podinspektor ds. Gospodarki Przestrzennej                  w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie omówił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Karlino.
	Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła obecnym treść projektu uchwały.
	Uchwała Nr XI/107/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 10o
	Pan Paweł Filipowicz Podinspektor ds. Gospodarki Przestrzennej                  w Urzędzie Miasta i Gminy w Karlinie omówił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego fragmentu obrębów Mierzyn, Mierzynek, Ubysławice, Wyganowo, Daszewo i Syrkowice w gminie Karlino dla lokalizacji farmy elektrowni wiatrowych wraz  z urządzeniami infrastruktury towarzyszącej. 
	Radna Rady Miejskiej Pani Hałasa przedstawiła treść projektu uchwały.
	Uchwała Nr XI/108/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 10p
	Pan Paweł Filipowicz omówił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu położonego w obrębie Daszewo w gminie Karlino.  
	Pani Hałasa przedstawiła obecnym treść projektu uchwały.
	Uchwała Nr XI/109/07 została podjęta w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania. 
	Ad. 10q
	Podinspektor ds. Gospodarki Przestrzennej Pan Paweł Filipowicz omówił projekt uchwały w sprawie zmiany Programu remontu części wspólnych budynków mieszkalnych wspólnot mieszkaniowych, których współwłaścicielem jest Gmina Karlino, położonych w obrębie zabytkowego układu urbanistycznego miasta Karlino.  
	Pani Bogumiła Hałasa przedstawiła treść omówionego projektu uchwały.
	W wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania Uchwała Nr XI/110/07 została podjęta. 
	Ad. 10r
	Pan Paweł Filipowicz omówił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnienia z podatku od nieruchomości.
	Radna Rady Miejskiej Pani Hałasa przedstawiła treść omówionego projektu uchwały.
	Radni w wyniku jawnego i jednomyślnego głosowania podjęli Uchwałę            Nr XI/111/07. 
	Ad. 10s
	Pan Ryszard Augustyniak Prezes Karlińskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego omówił projekt uchwały w sprawie udzielenia poręczenia             dla Wspólnoty Mieszkaniowej Nieruchomości przy ulicy Księdza Brzóski nr 17       w Karlinie.
	Pani Hałasa przedstawiła zebranym treść omówionego projektu uchwały.
	Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych, nie było głosów przeciwnych,                 1 radny wstrzymał się od głosu.  W wyniku jawnego głosowania uchwała    Nr XI/112/07 została podjęta większością głosów.
	Ad. 11
	Pan Waldemar Miśko Burmistrz Miasta i Gminy Karlino  powiedział, że skrzyżowanie o którym mówił Pan Depta należy do Zarządu Dróg Powiatowych i w sprawie dziur w nawierzchni ulic zostanie wystosowane pismo. Co do zapytania złożonego przez Pana Wapniarskiego na piśmie odniesie się do tego Prezes Karlińskiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego. Sprawa Rewitalizacji miasta Karlino wykonanie dokumentacji na dwa etapy mogłoby się rozpocząć koniec 2008 początek 2009 roku, a ich realizacja zajmie od 1- 2 lat, czyli decyzje co do kolejnych etapów zapadałyby pod koniec obecnej kadencji Rady lub już na początku następnej. Realizacja wszystkich etapów rewitalizacji zajęłaby około 10 lat, natomiast dwa pierwsze etapy do roku 2011.
	Ad. 12
	Po wyczerpaniu się porządku obrad  sesji Przewodniczący Rady Miejskiej w Karlinie Pan Kazimierz Ryszewski podziękował za przybycie i udział radnym oraz zaproszonym gościom i o godzinie 1330 dokonał zamknięcia        XI sesji Rady Miejskiej w Karlinie.
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